

14th Meeting on 12 September 2025



14th Meeting on 12 September 2025

On September 12, 2025, the 14th HR Roundtable Workgroup (WG) meeting was held at the BCT 銀聯集團 office, bringing together 21 HR professionals and committee members. Ms. Janet Li, Chairman of the HKRSA Executive Committee and Co-lead of the GBA Taskforce, presented on "Retirement Options in the GBA." This discussion was linked to the HKRSA research paper, "The Greater Bay Area - A Destination for Hong Kong Retirees?" published in 2022. The presentation focused on five key factors to consider before relocating to the GBA: Social Security, MPF/Pension Arrangements, Medical/Healthcare, Financial Planning, and Tax Planning. [Read the full paper here.](#)

Mark your calendars for the next meeting on November 18, 2025, where representatives from BCT 銀聯集團 will discuss "Enhancing Employer and Employee Experience in the Post-eMPF Era: Pre and Post-eMPF Onboarding Journey Walkthrough".

If you are interested in joining this enriching and interactive platform, please contact the Secretariat of HKRSA at events@hkrsa.org.hk. We look forward to welcoming you to our vibrant Roundtable Workgroup!

2025年9月12日，第14屆人力資源圓桌小組會議於BCT 銀聯集團辦公室舉行，匯聚了21位人力資源專業人士及委員會成員。香港退休計劃協會執行委員會主席暨大灣區專責小組共同領導人李子恩女士主講「大灣區的退休選擇」。此討論與香港退休計劃協會於2022年發表的研究文章「大灣區——香港退休人士的目的地？」相關。演講重點探討移居大灣區前需考慮的五大關鍵因素：社會保障、強積金/養老金安排、醫療/保健、金融規劃，以及稅務規劃。[請在此閱讀完整論文。](#)

請標記您的日曆，下一次會議將於2025年11月18日舉行，屆時銀聯代表將討論“Enhancing Employer and Employee Experience in the Post-eMPF Era: Pre and Post-eMPF Onboarding Journey Walkthrough.”。

若您有興趣加入此豐富且互動的平台，請聯絡香港退休計劃協會秘書處 events@hkrsa.org.hk。我們期待及歡迎您加入我們充滿活力的圓桌小組！